
Zápisnica  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 25.5.2017 

na obecnom úrade v Smrdákoch 

 

 

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, privítala  

všetkých prítomných. Ospravedlnila pani Emíliu Pavlíkovú a Ladislava  Vadoviča. 

Po podpísaní prezenčnej listiny, ktorá tvorí súčasť zápisnice starostka konštatovala, že je prítomná 

nadpolovičná väčšina poslancov a dnešné rokovanie je uznášania schopné. 

   Program  dnešného obecného zastupiteľstva  obdržali poslanci  poštou. 

 Starostka dala priestor poslancov na  doplnenie  programu.  Program ostal zachovaný preto  dala  

pani starostka o tomto návrhu hlasovať.  Kto je za, aby sa dnešné rokovanie riadilo navrhnutým 

programom? 

Za hlasovalo: 5 poslancov                            zdržal sa: 0                   proti: 0  

Pristúpili sme teda k jednotlivým bodom programu. 

 

1. Otvorenie- považujem za uskutočnené. 

 

2. Návrh výsadby zelene-  pani starostka  ospravedlnila pani Ing. Bartošovú, ktorá nám urobila 

návrh na výsadbu námestia/celej časti/. Tá mala  črevnú chrípku a nemohla  sa stretnutia 

zúčastniť. Poslala nám  vizualizáciu, ktorú Vám v najbližšom čase pošlem. 

 

 Chcem, resp. Vás poprosím, aby ste si to pozreli, určite sa týmto bodom budeme ešte 

zaoberať, budem čakať na Vaše názory a pripomienky. Mne sa to zdá  trošku preplnené 

rôznymi druhmi kríkov. 

Určite si pozveme pani architektku, mali  by sme si pripraviť  naše požiadavky ohľadom      

             výsadby.  

Treba však ešte osloviť aj iných záhradných architektov, aby sme mali aspoň tri ponuky aby 

sme mohli vybrať ten najkvalitnejší projekt.  

3. Schválenie záverečného účtu a celoročného hospodárenia za rok 2016 

      Poslanci obdržali mailovou poštou záverečný účet za rok 2016, chcem sa spýtať, či sa niekto 

chce spýtať ohľadom záverečného účtu. Záverečný účet sme zaslali aj kontrolórke obce pani Ing. 

Zlatke Slovákovej . Máme jej stanovisko, hlavný kontrolór  súhlasí s predloženým záverečným 

účtom a odporúča záverečný účet prijať bez výhrad.  
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Keďže neboli žiadne otázky ani pripomienky k záverečnému účtu obce starostka dala hlasovať 

o schválení tohto účtu. 

Hlasovanie: 

Za:     5 poslancov              proti:   0                       zdržal sa: 0 

Starostka skonštatovala, že prítomní poslanci prijali 

U z n e s e n i e   č.  5/2017 

v ktorom schvaľujú záverečný účet bez výhrad. 

Záverečný účet tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice. 

4. Schválenie výsledku hospodárenia za rok 2016 a použitie prebytku- starostka dala 

poslancom do pozornosti stranu 9 záverečného účtu,  kde je vyčíslený výsledok hospodárenia 

za rok 2016 vo výške 92.093,23 Eur.  

Tento prebytok starostka  navrhla použiť na tvorbu rezervného fondu v plnej výške. 

Poslanci hlasovali takto:      za: 5 poslancov                    proti: 0                     zdržal sa: 0 

              Starostka skonštatovala,   že poslanci na dnešnom zasadnutí OZ prijali  

                                                                         U z n e s e n i e   č. 6/2017 

             v ktorom schvaľujú   použiť celý prebytok hospodárenia za rok 2016  do  rezervného fondu . 

 

5. Rôzne: 

Ing. Lukáš Bernát doručil na tunajší  OcÚ  žiadosť o umožnenie pripojenia inžinierskych sietí 

do obecného  pozemku. Jedná sa vlastne o pás pri ceste na cintorín. Starostka túto žiadosť 

predložila ako informáciu, táto žiadosť bude doplnená o vypracovaný geometrický plán, ktorý 

si vypracuje na svoje náklady Ing. Lukáš Bernát. Bude nutné vypracovať aj zmluvu  o zriadení 

vecného  bremena. 

Poslanci nemajú pripomienky ohľadom uloženia inžinierských sietí do obecného pozemku-

pásu pri ceste na cintorín.   

Starostka informovala prítomných, že  zhotoviteľ územného plánu  arch. Hollý prinesie  

všetky podklady a originál výkresov dodatku k  územného plánu. Už  ostáva tieto podklady 

zaniesť do Trnavy na krajský stavebný úrad, na spoločný stavebný úrad a na Ministerstvo 

dopravy. Táto etapa dodatku bude týmto ukončená.  

Ku kultúrnym a spoločenským akciám, ktoré nás v najbližšej dobe čakajú:  

Otvorenie letnej kúpeľnej sezóny- v nedeľu 28.5. nás čaká otvorenie. Poprosím, aby ste si 

našli čas a pokiaľ to bude z Vašej strany možné prišli už na sv. omšu.  Program otvorenia 

letnej kúpeľnej sezóny tvorí súčasť zápisnice.  
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Budú pripravené kone s kočom a hudba poprosím Marienku Hladkú, či by mohla potom po 

ukončení sv. omše sprievod zaraďiť.  

Ďalšou akciou, ktorá nás najbližšie čaká bude olympiáda dôchodcov a Turnaj troch generácií, 

ktoré sa uskutočnia začiatkom mesiaca júl. Prípravy na tieto podujatia sú už v plnom prúde. 

Čo sa týka Vinobrania 2017 máme už  potvrdených všetkých účinkujúcich. 

Tento rok posilníme aj stánok s občerstvením.   

Starostka oznámila poslancom, že  7.6. 2017 nastupuje na kúpeľnú liečbu. Počas jej 

neprítomnosti sa treba obrátiť na zástupcu pána Denkóciho.  

Finišujeme s opravou zákristie a tzv. žebráčky v kostole. Starostka vyzvala  Igora Denkóciho 

o  zhrnutie stavebných prác.  Ako povedal pán Denkóci práce pokračujú podľa stanoveného 

harmonogramu, v týchto dňoch sa bude malovať a práce sa ukončia vyčistením 

opravovaných priestorov.  

Z aktivít obce:  

Začalo sa  pracovať na rekonštrukcií  oplotenia na námestí. Boli sme úspešnými žiadateľmi 

grantu z SPP, starostka podpísala zmluvu a  na účet sme dostali 2000,- Eur.   

Starostka informovala poslancov ,že  v nástupných dňoch pacientov do kúpeľov  je úplne 

neúnosná situácia s parkovaním áut na pešej zóne. Budeme sa touto témou určite zaoberať, 

teraz je treba vypracovať projekt odborníkovi na cestnú dopravu, kde by sme si sami určili 

v rámci možností parkovanie, vodorovné značenie, zrušenie, alebo zachovanie pešej zóny 

a pridaním zrkadla pri  pani Barcajovej. Včera sme mali Radu obrany okresu Senica, na ktorej 

bol prítomný aj riaditeľ PZ. Keď som sa ho pýtala na jeho názor, on by pešiu zónu nerušil. 

Môžeme si tento problém rozdiskutovať a keď sa vrátim z kúpeľov sadneme si k tomu aby 

som mohla dať projektantovi podrobnejšie informácie.  

Teraz k poslednému a už konečnému projektu výstavby bytovky na starom OcÚ. Museli sme 

riešiť informáciu z Krajského stavebného úradu, že nemôžeme žiadať o dotáciu na 5 bytových 

jednotiek zo ŠFRB, potrebujeme ešte aspoň 3 byty.  Z toho dôvodu som hneď volala pani 

projektantku aby sme sa dohodli na najprijateľnejšom riešení.      Aby sme zachovali aký taký 

ráz už zastavenej časti tohto územia.  

Poslanci si prezreli už nový návrh na výstavbu 8 bytovej jednotky.   

Starostka ďalej informovala,  že sa minulý týždeň  v piatok zúčastnila ako vlastník  2 bytov za 

obec výročnej členskej schôdze  vlastníkov bytov Severka. Asi najdôležitejšia   informácia 

z tohto stretnutia je, že pán Jozef Poništ končí ako štatutár Spoločnosti vlastníkov bytov. Tým, 

že sa nenašiel nikto, kto by pokračoval bol návrh na zrušenie spoločnosti a prejsť pod inú 

spoločnosť. Je tam však problém s kotolňou, pretože Severka bola aj výrobcom teplej 

úžitkovej vody a tepla. A firma, ktorá by prevzala spoločnosť nie je aj výrobcom a predajom 

teplej úžitkovej vody.  

Po tejto informácií starostka dala priestor poslancom, alebo zúčastneným občanom priestor 

na otázky, resp. na spoločnú diskusiu.  
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Keď že neboli vznesené žiadny otázky starostka poďakovala  za  účasť  všetkých prítomných 

na dnešnom rokovaní OZ a dnešné Obecné zastupiteľstvo ukončíla. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                 Ingrid Tripšanská 

                                                                                  Starostka obce 

 

 

 

 

V Smrdákoch 26.05. 2017 

 

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Smoleňáková 
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